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SUKJ.DN. 331/1/2/14/2/3 JLD.3                           
 

 
MESYUARAT KEDUA 

BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KETIGA 
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KEEMPAT BELAS 

PADA HARI AHAD, 13 SEPTEMBER 2020, JAM 9.30 PAGI 
 
 

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT 
 
 
1. DOA. 
 
 
2. PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN NEGERI 

JOHOR. 
 
 

3. SOALAN LISAN 
 
 

YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR)  
SOALAN 1 (A109)  
 
Berapakah jumlah penerima Program Bank Makanan di Negeri Johor dalam Pakej 
Rangsangan Ekonomi Ihsan Johor dan apakah kriteria-kriteria penerima Program 
Bank Makanan di Negeri Johor? Apakah cara dan kaedah pelaksanaan Program 
Bank Makanan di Negeri Johor?  
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN 2 (A62)  
 
Berapakah jumlah unit rumah Bumiputera yang belum dilepaskan walaupun sudah 
mematuhi syarat kelayakan?  
 
YB TUAN DR. RAMAKRISHNAN A/L SUPPIAH (BEKOK)  
SOALAN 3 (A4)  
 
Dunia perniagaan telah mengalami perubahan selepas COVID-19. Apakah jenis-
jenis latihan kemahiran yang menuju ke masa depan (future skills) yang disediakan 
dalam sistem pendidikan kemahiran seperti pengajaran dan latihan perniagaan 
online, komunikasi,  ekonomi digital dan ekonomi gig ?  
 
YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)  
SOALAN 4 (A161)  
 
Berapa ramaikah penerima bantuan JKM Covid-19 untuk DUN Pasir Raja ? 
 
YB TUAN MOHD. KHUZZAN BIN ABU BAKAR (SEMERAH)  
SOALAN 5 (A118)  
 
Nyatakan jumlah peruntukan pengurusan SUKMA 2020 yang telah digunakan sejak 
Mac 2020 serta peruntukan tambahan yang diperlukan selepas dianjak ke 2021.  
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YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)  
SOALAN 6 (A164)  
 
Apakah status perkembangan berkenaan dengan pembinaan laluan pejalan kaki 
berbumbung di CIQ BSI ?  
 
YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)  
SOALAN 7 (A56)  
 
Apakah usaha yang dilakukan oleh Kerajaan Negeri Johor dalam usaha menangani 
masalah bau dan lalat berpunca daripada ladang ternakan ayam?  
 
YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)  
SOALAN 8 (A24)  
 
Nyatakan jenis bantuan atau biasiswa yang ditawarkan kepada pelajar-pelajar IPTA 
dan IPTS oleh YPJ. Senaraikan jumlah penerima dan jumlah pemberian bagi setiap 
jenis bantuan atau biasiswa tersebut daripada tahun 2013 sehingga pertengahan 
tahun 2020.  
 
YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)  
SOALAN 9 (A143)  
 
Terdapat banyak kes kacau ganggu monyet, malah Perhilitan menghadapi masalah 
kekurangan sangkar perangkap monyet untuk menangkap monyet. Apakah langkah-
langkah yang boleh dijalankan untuk mengatasi masalah ini?     
 
YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)  
SOALAN 10 (A160)  
 
Apakah tindakan atau inisiatif kerajaan dalam menangani gajah, monyet dan hidupan 
liar lainnya yang kerap mengganggu tanaman dan masyarakat kampung? 
 
YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)  
SOALAN 11 (A111)  
 
Mohon penjelasan, mengapakah ada tanah-tanah wakaf Majlis Agama Islam Johor di 
daerah Tangkak khususnya yang diuruskan oleh individu/syarikat luar daerah 
sehingga ia menjadi antara punca tanah-tanah tersebut terbiar dan tidak terurus? 
  
YB DATO’ IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN 12 (A69)  
 
Di dalam kawasan DUN Tanjung Surat telah siap dibina 3 buah balai Bomba. 
Apakah balai-balai Bomba ini cukup anggota dan kelengkapan logistik?.  
 
YB TUAN MOHD. KHUZZAN BIN ABU BAKAR (SEMERAH)  
SOALAN 13 (A117)  
 
Nyatakan berapa jumlah peruntukan oleh Kerajaan Persekutuan untuk kerja-kerja 
penyelenggaraan sistem pengairan di kawasan Johor Barat dan nyatakan projek 
yang sedang dijalankan. 
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YB TUAN MUHAMMAD TAQIUDDIN BIN CHEMAN (PULAI SEBATANG) 
SOALAN 14 (A90)  
 
Berapakah jumlah yang diperuntukkan kepada anak Johor  memasuki universiti pada 
tahun ini?  
 
YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN 15 (A16)  
 
Apakah status terkini Selekoh S di Batu 24 Kulai yang sehingga hari ini masih belum 
siap padahal sudah lama pembinaan ini patut siap dan diselesaikan.  
 
YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA) 
SOALAN 16 (A156)  
 
Apakah tindakan terhadap Ahli Jawatankuasa Masjid yang gagal melaksanakan 
peranan mereka dan menyebabkan pengurusan masjid terabai dan masjid tidak 
berfungsi seperti yang sepatutnya?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN 17 (A174)  
 
Apakah tindakan kerajaan dalam mengatasi masalah gangguan gajah liar terhadap 
tanaman penduduk di daerah Mersing? 
 
YB TUAN HAJI SHEIKH 'UMAR BAGHARIB BIN ALI (PALOH)  
SOALAN 18 (A85)  
 
Mohon nyatakan perkembangan terkini infrastruktur SUKMA XX Johor 2020 dan juga 
persediaan atlet-atlet khususnya di musim pandemik Covid-19. 
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN 19 (A134)  
 
Kadar pengangguran pasca COVID-19 adalah pada 173,000 sehingga 200,000 
untuk Negeri Johor. Apakah insentif daripada pihak berkuasa IRDA contohnya untuk 
menangani masalah pengangguran?  
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN 20 (A71)  
 
Berapa banyak rumah-rumah siap yang tidak terjual mengikut kategori dan harga?  
Apakah tindakan yang diambil oleh kerajaan negeri untuk mengatasi masalah 
tersebut di negeri Johor?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN 21 (A96)  
 
Pembinaan lebuh raya timur-barat Johor Tengah yang menyambung Batu Pahat, 
Kluang dan Mersing boleh wujudkan lingkungan kehidupan ekonomi baru. Apakah 
rancangan untuk pembinaan lebuh raya baru atau menaiktaraf jalan raya yang sedia 
ada dari Batu Pahat ke Mersing?   
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YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)  
SOALAN 22 (A140)  
 
Apakah langkah-langkah yang diambil untuk mengatasi impak penyakit COVID 19 
yang dijangka akan membawa impak kepada Tahun Melawat Malaysia? 
 
YB TUAN HAJI SHEIKH 'UMAR BAGHARIB BIN ALI (PALOH)  
SOALAN 23 (A87) 
 
Mohon nyatakan inisiatif kerajaan negeri dalam membantu meningkatkan 
pendapatan dalam kalangan usahawan khususnya dari golongan anak muda. 
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN 24 (A99)  
 
Berapa ramai usahawan yang terjejas perusahaan mereka disebabkan Perintah 
Kawalan Pergerakan Malaysia (PKP) 2020 dan apakah usaha kerajaan negeri 
membantu mereka?  
 
YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)  
SOALAN 25 (A157)  
 
Senaraikan skim bantuan yang sedia ada dan bakal diadakan oleh Kerajaan Negeri 
Johor agar dapat membantu  para usahawan terutama usahawan industri kecil yang 
majoriti terkesan dengan pandemik Covid-19? 
 
YB TUAN MOHD. KHUZZAN BIN ABU BAKAR (SEMERAH) 
SOALAN 26 (A116)  
 
Nyatakan berapa projek Rumah Asnaf MAIJ yang terbengkalai diserahkan pada 
Pejabat Daerah untuk disiapkan sertã berapa kos tambahan yang diperuntukkan? 
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN 27 (A133)  
 
Apakah kriteria dan kaedah pelaksanaan bantuan tunai mahasiswa yang tinggal di 
asrama IPTA di Johor?  
 
YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)  
SOALAN 28 (A139) 
 
Apakah kos-kos yang akan terlibat bagi pekebun kelapa sawit yang perlu 
menjalankan proses ubahsyarat tanah apabila mereka membuat permohonan sijil 
MSPO sebab geran tanah asal bukan kegunaan tanaman kelapa sawit?    
 
YB TUAN MOHD. KHUZZAN BIN ABU BAKAR (SEMERAH) 
SOALAN 29 (A119)  
 
Nyatakan jumlah peruntukan tambahan yang diterima dari Kerajaan Persekutuan 
untuk kerja penambahbaikan infra perkhidmatan kesihatan Negeri Johor dan 
nyatakan projek yang terlibat.  
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YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN 30 (A172)  
 
Sila jelaskan nilai kerugian dan Pelan Tindakan Strategik untuk membantu industri 
pelancongan yang terjejas akibat wabak covid-19 dan sejauh mana keberkesanan 
usaha tersebut telah membantu industri pelancongan dari semua sektor termasuk 
hotel, theme park, F&B, pemandu pelancong dan agensi pelancongan.  
 
YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)  
SOALAN 31 (A59)  
 
Nyatakan kesan Covid-19 kepada sektor perhotelan dan pelancongan di Negeri 
Johor?  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN 32 (A101)  
 
Apakah status terkini kerja menaiktaraf bekalan elektrik di Pelabuhan Darat Segamat 
(SIP) oleh pihak TNB?  
 
YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN 33 (A83)  
 
Apakah status terkini cadangan pembelian RMBJ 126 unit di TPI Stulang Darat, 165 
unit di Pangsapuri Aman Larkin dan 91 unit di Taman Kempas Utama untuk Skim 
Perumahan Prihatin Johor (SPPJ) dan Skim Perumahan Belia Johor (SPBJ)? 
 
YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)  
SOALAN 34 (A58)  
 
Mohon penjelasan tentang agensi dan jabatan yang berperanan membantu baik 
pulih rumah penduduk yang sudah uzur atau bocor? 
 
YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)  
SOALAN 35 (A22)  
 
Adakah Jawatankuasa Rendah Karbon Negeri Johor masih berfungsi? Sekiranya ya, 
apakah perancangan yang dirangka ataupun projek-projek yang telah dilaksanakan 
oleh Jawatankuasa tersebut bagi menangani isu perubahan iklim secara mampan?
  
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN 36 (A103)  
 
Apakah langkah kerajaan negeri bagi meningkat industri pertanian sebagai industri 
yang berpotensi tinggi di Johor dalam era pasca covid-19? 
 
YB DATO’ IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN 37 (A70)  
 
Adakah semua sekolah di negeri Johor telah dibekalkan pelitup muka, sanitiser dan 
jangka suhu yang mencukupi?. Sila beri butiran yang berkaitan.  
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YB DATO’ IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN 38 (A67)  
 
Bilakah tarikh siap terkini Projek Perumahan Rakyat (PPR) Pengerang di Kg 
Punggai.  Sila jelaskan sebab-sebab apa projek perumahan ini lewat disiapkan?.  
 
YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)  
SOALAN 39 (A113)  
 
Apakah usaha kerajaan dan pilihan yang rakyat  ada dalam isu penggunaan kerusi 
bayi pada setiap kenderaan, ada rakyat yang terbeban dengan jumlah tanggungan 
anak kecil yang ramai dan ruang kenderaan yang kecil untuk meletakkan kerusi bayi 
di dalam kenderaan?  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN 40 (A102)  
 
Berapakah nilai jumlah pelaburan langsung asing (FDI) diterima Johor bagi tahun 
2020 sehingga kini serta apakah langkah kerajaan negeri bagi menambah nilai ini 
mengambil kira kesan wabak Covid-19 terhadap ekonomi dunia?  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING) 
SOALAN 41 (A154)  
 
Berapakah pelaburan yang berjaya diusahakan sejak kerajaan Perikatan Nasional 
mengambil alih pemerintahan? 
 
YB TUAN MUHAMMAD TAQIUDDIN BIN CHEMAN (PULAI SEBATANG)  
SOALAN 42 (A89)  
 
Berapa jumlah fidyah yang telah dibelanjakan pada tahun 2018, 2019 dan pada 
tahun 2020 (sehingga sekarang) dalam membantu  asnaf? 
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN 43 (A123)  
 
Kedudukan Taman Damai 2 yang berhampiran Sungai Batu Pahat, dan taman-
taman perumahan di sekitarnya, sering menghadapi masalah banjir kilat apabila 
hujan lebat dan air pasang. Adakah JPS mempunyai rancangan untuk mengatasi 
masalah ini?  
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SAOALAN 44 (A129)  
 
Minta nyatakan perancangan dan tindakan Kerajaan Negeri dalam masalah 
perparitan dan jalan raya di kawasan kampung, terutamanya di daerah Kota Tinggi 
yang sering berlakunya banjir kilat.  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN 45 (A178)  
 
Adakah kerajaan menyediakan peruntukan kecemasan untuk menaiktaraf longkang 
dalam kawasan kampung yang sudah lama tidak diselenggara dan diperbesarkan? 
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YB DATO’ ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN) 
SOALAN 46 (A194)  
 
Apakah bentuk bantuan yang disediakan oleh pihak kerajaan dalam usaha 
membantu dan memudahkan proses pembelajaran bagi golongan yang kurang 
berkemampuan dan di luar bandar dari segi talian yang memuaskan dan gajet yang 
diperlukan bagi meneruskan proses pembelajaran mereka.  
 
YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)  
SOALAN 47 (A158)  
 
Peruntukan membina masjid Kg Sg Redan telah diluluskan sebanyak RM1 juta 
ketika kerajaan BN, apakah pembinaan itu akan diteruskan oleh kerajaan sedia ada 
sekarang?  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING)  
SOALAN 48 (A150)  
 
Sejauh manakah keberkesanan aplikasi Jejak Johor yang telah dibangunkan oleh 
kerajaan negeri Johor dalam membantu penularan covid 19 dalam negeri Johor?  
 
YB TUAN HAJI AMINOLHUDA BIN HAJI HASSAN (PARIT YAANI)   
SOALAN 49 (A33)  
 
Sejauhmana perancangan Universiti Johor dapat direalisasikan oleh kerajaan 
sekarang?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN 50 (A94)  
 
Banyak kemalangan kereta terbabas di lampu isyarat di Taman Ria, Kluang kerana 
terlanggar pembahagi jalan yang memakan kelebaran jalan dari 3.5 meter kepada 
2.3 meter, yang jelasnya jauh tidak mematuhi spesifikasi kelebaran jalanraya, pihak 
siapa yang bertanggungjawap terhadap kesalahan ini?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN 51 (A97)  
 
Bilakah pelaksanaan kerja menaiktaraf crossing culvert dari 3 meter kepada 9 meter, 
di Jalan Mersing Seksyen 56, kerana data kajian tapak telah siap, perolehan telah 
dibuat oleh ibu pejabat JKR Johor di awal tahun ini.  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN 52 (A98)  
 
Apakah kerajaan negeri melalui agensi persekutuan berhasrat menaiktaraf jalan 
persimpangan Labis Segamat menuju Felda Selancar, khususnya dari simpang ke 
Felda Redong?  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING)  
SOALAN 53 (A153)  
 
Berdasarkan kepada kekerapan penggunaan kenderaan  jalan Muar – Yong Peng 
semakin meningkat, apakah tindakan kerajaan untuk menaiktaraf jalan raya 
tersebut?  



UNIT DEWAN,   
PEJABAT JURUTULIS DEWAN NEGERI JOHOR 
13 September 2020 (ina)  

8 

 

 
YB TUAN HAJI RASMAN BIN HAJI ITHNAIN (SEDILI)  
SOALAN 54 (A168)  
 
Mohon untuk diluluskan semula Projek Menaiktaraf Jalan Di Kampung Kangkar 
Gembut Cina, Kota Tinggi berjumlah RM49 juta yang telah diluluskan oleh UPE, JPM 
di bawah RMK-11 tetapi telah dibatalkan pada Julai 2020 bagi memberi kemudahan 
kepada semua penduduk yang terlibat. 
 
YB TUAN DR. RAMAKRISHNAN A/L SUPPIAH (BEKOK)  
SOALAN 55 (A1)  
 
Memohon Kerajaan Negeri Johor untuk melarang penggunaan alkohol dan minuman 
keras di taman permainan dan taman rekreasi di Johor  demi kebaikan rakyat.  
 
YB TUAN GOPALAKRISHNAN A/L SUBRAMANIAM (TIRAM)  
SOALAN 56 (A26)  
 
Bolehkah saya dapatkan senarai Ahli Majlis dan ketua komuniti kaum India 
keseluruhan Negeri Johor?  
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN 57 (A64)  
 
Bilakah senarai Ahli Majlis baharu yang lengkap akan menjalankan angkat sumpah?
  
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN 58 (A79)  
 
Apakah sebab yang mengakibatkan kekosongan jawatan Ketua Masyarakat dan Ahli 
Majlis PBT masih tidak dapat diisi sehingga sekarang?  
 
YB TUAN HAJI RASMAN BIN HAJI ITHNAIN (SEDILI)  
SOALAN 59 (A167)  
 
Apakah rancangan kerajaan negeri melalui SUK untuk membina Rumah Mampu 
Milik atau Rumah Kos Rendah di kawasan Sedili? 
 
YB DATO’ ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN)  
SOALAN 60 (A193)  
 
KDNK Johor akan menguncup 0.8% hingga 1.2% dan lebih banyak dari kadar 
Nasional.  Apakah langkah kerajaan untuk menarik pelabur luar kembali melabur di 
Negeri Johor  dalam usaha merancakkan sektor ekonomi seperti mana yang 
terkandung dalam 7 Ikhtiar Makmur Johor.  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING) 
SOALAN 61 (A151)  
 
Apakah status Komuniti Harapan Malaysia dalam negeri Johor yang telah 
diwujudkan semasa pemerintahan Pakatan Harapan terutama di kawasan DUN Bukit 
Naning?  
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YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN) 
SOALAN 62 (A8)  
 
Berapakah jumlah homestay, hotel dan bilik hotel yang terdapat di sekitar Daerah 
Muar setakat ini? 
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN 63 (A61)  
 
Berapakah jumlah unit Rumah Mampu Milik akan dibina dalam kawasan Kulai?  
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN 64 (A65)  
 
Apakah perkembangan program larangan penggunaan plastik dan penyedut 
minuman yang telah diwartakan?  
 
YB TUAN DR. RAMAKRISHNAN A/L SUPPIAH (BEKOK)  
SOALAN 65 (A2)  
 
Adakah kerajaan baharu masih meneruskan Bantuan / Skim Pakatan Harapan 
seperti Kad Sihat, Kad Takaful Warga Emas, Rebat Air Johor, Insentif Harapan 
Siswa? Jika tiada, apakah insentif baru yang diambil oleh kerajaan sekarang untuk 
menggantikan insentif-insentif lama tersebut?  
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN 66 (A125)  
 
Adakah kerajaan Perikatan Nasional akan meneruskan program-program baik, yang 
telah diperkenal dan dilaksanakan oleh Pakatan Harapan, seperti Kad Sihat Johor 
dan Skim Takaful Warga Emas Negeri Johor?  
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN) 
SOALAN 67 (A7)  
 
Berapakah jumlah permohonan bagi Fastrack Nil yang telah diterima serta nyatakan 
jumlah permohonan yang telah berjaya menukar syarat daripada tiada/Nil kepada 
kategori kegunaan sebenar setakat ini? 
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN 68 (A77)  
 
Berapakah permohonan mengubah syarat tanah dari NIL secara laluan pantas yang 
telah diterima setakat 31 Ogos 2020 dan berapakah hasil ubah syarat tanah yang 
telah dikutip dalam sistem laluan pantas ini.  
 
YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN 69 (A17)  
 
Sejak dibuka, secara keseluruhan berapa orang khususnya orang Johor yang 
mengguna  Reciprocal Green Lane (RGL) & Periodic Commuting Arrangement 
(PCA) untuk keluar-masuk Singapura dan bagaimana ini telah membantu ekonomi 
Johor?  
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YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU) 
SOALAN 70 (A18)  
 
Sejak mulanya PKP, apakah impak Covid-19 terhadap ekonomi Johor dan anggaran 
kehilangan pekerjaan rakyat Johor baik di Johor atau yang bekerja di negara jiran 
Singapura?  
 
YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)  
SOALAN 71 (A19)  
 
Senaraikan semua jenis bantuan dan jumlah peruntukan yang disalurkan untuk 
setiap jenis bantuan tersebut yang dilaksanakan untuk membantu rakyat Johor 
menghadapi wabak Covid-19. Nyatakan apakah tujuan dan pencapaian setiap jenis 
bantuan tersebut dan apakah kekurangannya yang boleh diperbaiki lagi? 
 
YB TUAN GOPALAKRISHNAN A/L SUBRAMANIAM (TIRAM)  
SOALAN 72 (A25)  
 
Berapakah dana dibelanja dari Kerajaan Negeri Johor untuk menangani masalah 
Covid-19?  
 
YB TUAN HAJI AMINOLHUDA BIN HAJI HASSAN (PARIT YAANI)  
SOALAN 73 (A35)  
 
Berapa jumlah wang kerajaan negeri telah digunakan dari duit wang kecemasan  
dalam menghadapi ekonomi semasa dan Covid19 yang belum berkesudahan? 
 
YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)  
SOALAN 74 (A38)  
 
Berapakah jumlah permohonan yang ditolak daripada menerima bantuan Tunai 
Ehsan Covid 19 Johor?  
 
YB PUAN CHEW PECK CHOO (YONG PENG)  
SOALAN 75 (A44)  
 
Senaraikan maklumat lengkap beserta jumlah setiap kelulusan penerima Bantuan 
Ihsan Johor bagi DUN Yong Peng dan DUN Semarang.  
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN 76 (A72)  
 
Berapa banyak permohonan bantuan Ihsan Covid-19 Negeri Johor yang diterima dan 
berapa banyak telah berjaya?  
 
YB TUAN MUHAMMAD TAQIUDDIN BIN CHEMAN (PULAI SEBATANG)  
SOALAN 77 (A91)  
 
Apakah status terkini Bantuan Ihsan Johor bagi jumlah penerima, kaedah 
pelaksanaan serta kaedah penyampaian kepada penerima? 
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YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN 78 (A169)  
 
Nyatakan dengan jelas berkenaan status Bantuan Ihsan Johor termasuk jumlah 
peruntukan, jumlah kelulusan dan jumlah penerima yang sudah mendapat Bantuan 
tersebut.   
 
YB TUAN TAN HONG PIN (SKUDAI)  
SOALAN 79 (A186)  
 
Berapa peruntukan telah disalurkan dan bilangan penerima bawah Program Bantuan 
Tunai Ihsan Negeri Johor?  
 
YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)  
SOALAN 80 (A41)  
 
Adakah kerajaan negeri membuat kajian secara menyeluruh terhadap kesan 
kenaikan cukai tanah terhadap kos sara hidup rakyat di waktu Pandemik Covid 19 
dan sekiranya ada apakah dapatan kajian tersebut?  
 
YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)  
SOALAN 81 (A55)  
 
Apakah usaha-usaha yang telah dilakukan oleh kerajaan negeri dalam membantu 
rakyat Johor mendepani wabak Covid-19?  
 
YB DATO’ IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN 82 (A68)  
 
Berapakah pencerobohan haram sepanjang pantai dalam kawasan DUN Tanjung 
Surat sejak PKP dilancarkan pada 18.03.2020 hingga sekarang?. 
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN 83 (A95)  
 
Selain meletakkan semua kontraktor bawah Johor Centre for Construction 
Development (JCCD) untuk dipantau demi memastikan kontraktor yang tidak 
bermutu disenaraihitamkan, bagaimanakah syarikat penasihat dan syarikat 
kejuruteraan C&S projek kerajaan turut dapat dipantau?  
 
YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR)  
SOALAN 84 (A107)  
 
Adakah kadar kepantasan internet, cakupan internet dan perkara-perkara asas 
digital lain akan dinaik taraf dalam Johor Digital Masterplan? Dan, siapakah 
pemegang taruh dalam Johor Digital Masterplan dalam Tujuh Ikhtiar Makmur Johor?  
 
YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR)  
SOALAN 85 (A108)  
 
Adakah Jajaran Ekonomi Baharu di Pantai Barat Johor masih lagi relevan dan 
tidakkah ia menganaktirikan kawasan lain di Johor?  
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YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN 86 (A122)  
 
Terdapat syarikat yang tidak mendapat kebenaran dari Kerajaan Tempatan, 
menceroboh tanah kerajaan untuk pemasangan pencawang telekomunikasi. Adakah 
kerajaan maklum tentang perkara ini, dan apakah tindakan undang-undang yang 
dikenakan terhadap syarikat-syarikat ini, khasnya di kawasan-kawasan tanah lapang 
dan juga taman rekreasi? 
 
YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)  
SOALAN 87 (A138)  
 
Berapakah hasil kutipan cukai tanah negeri Johor pada tahun 2019 dan anggaran 
hasil cukai tanah pada tahun 2020 serta jumlah cukai tanah yang telah berjaya 
dipungut setakat bulan Ogos 2020?  
 
YB DATO' HAJI OSMAN BIN HAJI SAPIAN (KEMPAS)  
SOALAN 88 (A147)  
 
Berapa banyak sumbangan kerajaan persekutuan dalam melaksanakan 
pembangunan dan bantuan-bantuan kewangan lain untuk negeri Johor dalam tahun 
2019-2020?  
 
YB DATO' HAJI OSMAN BIN HAJI SAPIAN (KEMPAS)  
SOALAN 89 (A149)  
 
Apakah langkah kerajaan terhadap GLC (syarikat kepunyaan kerajaan Johor) yang 
tidak proaktif dan mengalami kerugian berterusan.  
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN 90 (A173)  
 
Sila nyatakan bilangan rakyat yang merentasi Tambak Johor dan Link-kedua dari 
Singapura mengikut bulan semasa Perintah Kawalan Pergerakan sejak 18 Mac dan 
jelaskan sinergi kerjasama di antara Kerajaan Negeri Johor dan Pemerintah 
Singapura dalam menangani penularan CoVid-19?  
 
YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)  
SOALAN 91 (A179)  
 
Nyatakan projek-projek dan peruntukan yang telah diluluskan oleh kerajaan lalu yang 
akan diteruskan kerajaan sekarang serta projek-projek dan peruntukan yang 
dibatalkan kerajaan sekarang beserta  sebab-sebab pembatalan.   
 
YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)  
SOALAN 92 (A181)  
 
Nyatakan statistik terkini isi rumah miskin, B40, M40 dan T20 di negeri Johor ekoran 
penetapan Had Pendapatan Garis Kemiskinan (PGK) nasional kepada RM2,208 dan 
tindakan kerajaan untuk segera mengemaskini data kategori pendapatan rakyat bagi 
memastikan segala bantuan menepati golongan sasar.  
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YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)  
SOALAN 93 (A188)  
 
Apakah status inisiatif Pelan Anti-Rasuah Kerajaan Johor yang telah dimulakan oleh 
pentadbiran lalu yang disasarkan akan menjadi rujukan kepada sektor awam di 
negeri ini untuk mengelakkan sektor awam dicemari dengan isu rasuah dan 
penyalahgunaan kuasa?  
 
YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)  
SOALAN 94 (A189)  
 
Apakah skop tugasan Penyelaras DUN yang dilantik dengan peruntukan diberikan 
kepada mereka oleh kerajaan negeri sekarang sedangkan peruntukan wajar 
disalurkan secara efektif dan telus melalui ADUN di setiap kawasan, dan langkah 
kerajaan memastikan tiada salahguna peruntukan oleh Penyelaras DUN ini?  

 
4. SAMBUNGAN PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN MENGENAI PAKEJ 

RANGSANGAN EKONOMI IHSAN JOHOR 2020 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 ------------------- ( PENGGULUNGAN OLEH YAB MENTERI BESAR)---------------------- 
 --------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 --------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
5. RUNDINGAN-RUNDINGAN / RANG UNDANG-UNDANG 
 

5.1 Rundingan Mengenai Pelantikan Pengerusi Dan Ahli-Ahli Jawatankuasa Kira-
Kira Raya Negeri, Jawatankuasa Hak Dan Kebebasan Dewan Negeri, 
Jawatankuasa Peraturan-Peraturan Dan Perintah-Perintah Tetap Dewan 
Negeri. 

 
5.2 Rundingan Mengenai Pemilihan Ahli Dewan Negara. 
 
5.3 Peranggaran Tambahan Pembangunan Pertama Tahun 2020. 

 
 6.1 Rang Undang-Undang Enakmen Perbekalan Tambahan Tahun 2020. 
 
 6.2 Rang Undang-Undang Enakmen Perbekalan Tambahan (No. 2) Tahun 2020. 
 

6.3 Rundingan Pengurangan Cukai Tanah Negeri Johor oleh YB Tuan Yeo Tung 
Siong, Ahli Dewan Negeri Kawasan Pekan Nenas. 

 
 
 
Persidangan ditangguhkan sehingga ke suatu tarikh yang akan dimaklumkan kelak. 
 


